
Referat af ordinær generalforsamling 2017 

for Jacobsmindevej Vejlaug 
  

Mødet afholdtes torsdag 20. april 2017 fra kl. 20 til kl. 21.30  
Humlebæk Bibliotek - Salen 

  
Kære beboer på Jacobsmindevej, her følger 

1) referat af den ordinære generalforsamling 2017 i vores alle sammens vejlaug, som indeholder 
vigtige ting.....nemlig... 
2) praktiske informationer om vejfest, kontingent og vejens vedligeholdelse 
 

Dagsorden var som ifølge vedtægterne: 
1. Valg af dirigent 

2. Formandens beretning 

3. Fremlæggelse og godkendelse af regnskab 

4. Godkendelse af kontingent for indeværende år 

5. Indkomne forslag til afstemning 

6. Pasning af veje og fortove, opfriskning med nye småsten. Beslutning 

7. Valg af bestyrelse og suppleanter 

8. Eventuelt 
  

Ad 1) Vi var 5 matrikler repræsenteret af fremmødte + 2 fra bestyrelsen. 
Mette (nr. 9) blev valgt til dirigent. 
Ad 2) Fra formandens beretning er der brug for at fremhæve at: 
Vejfesten 2017 er i hænderne på Julie & Christian, Ida & Jesper, Ulla & Niels Christian 

Ad 3 og 4) Regnskabet blev godkendt og et kontingent på 700 kr. for 2017 blev godkendt. 
Kassereren udsender detaljer om betaling af kontingent på mail snarligt. 
Ad 5) Ingen indkomne forslag. 
Ad 6) Vi besluttede følgende om næste fælles arbejdsdag på vejen: 

• Vi indkalder snart til den store fælles vejarbejdsdag, som skal finde sted i sensommeren 
2017 

• Ved den lejlighed skal der toppes op med et nyt lag småsten på fortovene. Det skyldes 
stedvis mangel, fordi de oprindelige småsten er trykket ned af parkerede biler. Det gælder 
eksempelvis foran nr. 7. Vi besluttede fælles indkøb af småsten i big bag, som er en billig 
løsning, især fordi vi så selv fordeler stenene med trillebøre og skovle. Udgiften indeholdes i 
kontingentet, der i år bliver på 700 kr. Om vejen og vedligeholdelsen i øvrigt: 

• Det påhviler os alle hver især løbende at passe fortovet og feje rendesten, luge og rive sten 

• Generalforsamlingen minder om, at bygherrer på vejen selv vurderer og udbedrer skader på 
vej, kantsten eller fortov, som skyldes eget byggeri. 

Ad 7) Næste år er formanden Christian på valg. Kassereren Peter og sekretæren Poul er på valg i 
2019, ligesom suppleanterne, Bodil (nr. 10) og Mette (nr. 9). 
  
På vegne af bestyrelsen og med venlig hilsen  
 
Poul (nr. 17)  
 


